
Zápisnica zo zasadnutia Výboru RZ pri Gymnáziu Jozefa Lettricha 

v Martine 

                                               konaného dňa 16.5.2022 o 16.00 hod  

 

počet prítomných členov:      12 

 

počet neprítomných členov:    4 

 

z toho ospravedlnení:              4 

 

Výbor RZ bol 12 prítomnými členmi uznášania schopný. 

 

 

hostia: PaedDr. Eva Kuková, riaditeľka školy 

 Marta Zifčáková - tajomníčka školy, zapisovateľka 

               Tatiana Človiečiková – hospodárka RZ  

 

Program: 

 

1. Otvorenie a informácie predsedníčky  RZ 

2. Informácie riaditeľky školy 

3. Diskusia 

4. Záver 

 

Rokovanie: 

 

K bodu č.1: Otvorenie a informácie predsedu RZ 

 

Na úvod zasadnutia predsedníčka RZ Ing. Katarína Jelínková privítala všetkých 

prítomných členov a oboznámila s programom zasadnutia.  

 

K bodu č.2: Informácie riaditeľky školy 

 

Riaditeľka školy privítala prítomných a poďakovala za spoluprácu počas celého obdobia 

dištančného a hybridného vyučovania. Požiadala, aby prítomní členovia výboru poďakovali 

rodičom v triedach za spoluprácu. Vyjadrila radosť, že sa môžeme stretnúť prezenčne po 2 

rokoch . Predstavila aktuálne informácie o vzdelávaní a vzdelávacom procese: 

1) V prvom rade poďakovala všetkým rodičom za 2 % z daní, finančné prostriedky budú  

využité na skvalitnenie podmienok učenia sa žiakov v škole  

2) Poďakovala za účasť na jarnej očiste školy – sobotná brigáda dňa 23.4.2022 a za ochotu 

rodičov podieľať sa na školských aktivitách. 

3) Informovala, že od januára sa pomaly škola vracia do normálu a postupne zaraďujeme 

mimoškolské aktivity – exkurzie, účasť na súťažiach, výlety 



4) Informovala, že našu školu navštívil 5.4.2022 minister školstva, stretol sa so študentmi aj 

učiteľmi, diskutovali sme spoločne o problémoch legislatívy – normatív a plán výkonov 

5) Informovala o úspechoch školy v T9:  

SJL: my 79,4%, v SR 59,1                     MAT: my 77%, v SR 53,2 % 

6) Informovala o prijímacích skúškach – prítomných bolo 134 záujemcov o štúdium – 

prijímame 50 žiakov do 2 tried  

7) Informovala o maturitných skúškach, ktoré sa budú konať budúci týždeň od 23.5. – 

26.5.2022, 4 dni – 64 maturantov 

8) Výsledky EČ: SJL – my 80, 8 % (SR 59,6%) 

                       ANJ – my 77,3% (v SR 65,1 %) 

                       MAT – 66,1% (v SR 54%) 

Celkovo ale zo SJL 26 žiakov má percentil nad 90 – tj. 40%, z MAT 20% a z ANJ  25% 

Organizácie aktivít – dali sme minimum riaditeľského voľna  

9) Informovala o odovzdávaní maturitných vysvedčení dňa 27.5. o 15.30 na mestskom 

úrade v zasadačke 

10) Informovala o úspechoch žiakov v celoslovenských súťažiach – SOČ, Zelený Andel, 

Mladý Európan, Štúrovo pero... 

11) Informovala o projektoch – environmentálne projekty Gymlet pre planétu, prosociálne 

projekty Gymlet ľuďom, Gymlet si váži seniorov, Gymlet pre Ukrajinu – máme 2 

študentov z Ukrajiny v V.A a VI.B – poďakovala rodičom za spoluprácu a sponzorstvo 

12) Informovala o problémoch žiakov po návrate na prezenčné vyučovanie – vzťahové 

problémy v triede, napätie, preto sme zaviedli besedy s p. Húskovou 

13) Informovala o plánovaných aktivitách v júni – exkurzie, výlety, projekty, Deň detí... 

14) Predstavila projekty: Cykloprístrešok, Posilňovňa, COOP Jednota, Úrad vlády...  

15) Informovala o dlhodobom suplovaní:  

za RNDr.  Laukovú /  Ing. Jonasovou spojené hodiny 

za Mgr. Mokrú – spojené hodiny a vyučujúci ANJ 

16) Predstavila zmeny v personálnej oblasti: 3 kolegyne odchádzajú do dôchodku, vypísali 

sme výberové konanie – 17 záujemcov: potrebujeme 1 učiteľa INF a FYZ, 1 učiteľa 

MAT, 1 učiteľa ANJ, aktuálne sa realizujú výberové pracovné rozhovory 

17) Od septembra bude v škole pôsobiť školský psychológ  

18) Informovala o materiálnej oblasti – riešenie havarijného stavu vykurovania – 

pripravujeme projekt na ŽSK, žiadame o posúdenie projektu oteplenia budovy, 

najväčším problémom aktuálne sú finančné prostriedky na mzdy 

19) Informovala, že do 15.6. sa navrhuje plán výkonov – požiadame radu školy o schválenie 

60 žiakov v dvoch triedach 

 

K bodu č. 3: Diskusia 

 

 p. Jurčíková - sa informovala, či je možné nejako vyriešiť vzduchotechniku v školskej jedálni 

a tiež sa zaujímala o zateplenie budovy školy  

 

p. Adamov - sa zaujímal, že kedy bude školská jedáleň variť dve jedlá (p. riaditeľka 

vysvetlila situáciu v školskej jedálni a prisľúbila, že od septembra budú v ponuke dve jedlá). 



p. Murgaš - sa informoval o cene stravného, nakoľko stúpli ceny potravín a energií (p. 

riaditeľka pripomenula, že finančné pásma zverejňuje ministerstvo školstva a aktuálne sa 

čaká na zverejnenie novej sumy stravnej jednotky). 

 

K bodu č.4: Záver 

 

Predsedníčka RZ poprosila rodičov, že nakoľko končí vo funkcii hospodárky p. Človiečiková, 

potrebujeme novú hospodárku RZ. Požiadala členov výboru, aby oslovili rodičov 

v jednotlivých triedach. Následne ukončila rokovanie a poďakovala prítomným za účasť. 

 

 

V Martine dňa 17.5.2022 

 

 

Zapísala: Marta Zifčáková, tajomník RZ 

 

 

Overila: Ing. Katarína Jelínková, predsedníčka RZ 


